
   
 

 
   

SPC  SME  CAT 

REUNIÓ AMB  ELS EFECTIUS ABP FIGUERES, CAPS REGIONALS I DE L’ABP 

 
Primer hem fet una petita reunió els representants sindicals amb el comandaments, a 

petició seva, on ens han demanat que escoltéssim i no entréssim a debatre cap punt. 

Després hem pujat a la sala briffing on hi havia uns 60‐70 companys de l’ABP. Han fet 

una petita introducció els autoanomenats portaveus sindicals del SapUgt i Uspac. 

Els  companys  que  han  volgut,  han  expressat  les  seves  inquietuds,  queixes, 

experiències i proposta de millores. 

Els  comandaments diuen haver pres nota de  totes  les  aportacions  i  s’han mostrat 

predisposats a millorar alguns aspectes, tot informant del treball fet fins ara i malgrat 

una “patinada” fora de lloc del inspector cap de l’ABP. 

Finalment, després de dues hores, s’han compromès a: 

- Millorar la formació amb la ARRO de reduccions, emmanillament, establiment 

de cercles de seguretat,... 

- Que  el  consell  de  savis  actual  sigui més  participatiu  i  obert  a  efectius  de 

l’escala bàsica que voluntàriament vulguin participar. 

- Demanar i fer seguiment a l’ajuntament per fer un pla de barris. 

- Fer patrulles mixtes  de  binomis  (2 de GU  i 2 de CME) per  fer proximitat  al 

barri. 

- Poder  denunciar mitjançant  butlletí  de  la GU,  la  PDA  no  pot  ser  per  temes 

logístics. 

Agraïm  a  tot  s  els  assistents  que  han  participat,  doncs  d’aquesta manera  s’ha  fet 

arribar directament el  vostre neguit als comandaments. 

 
, la força corporativa dels moss@s! 


